

Title (en)

Clamping device for plural-phase short-circuiting cables, and a grounding cable and cable shoe for such a clamping device.

Title (de)

Klemmvorrichtung für mehrere Phasenkurzschlussseile und ein Erdungsseil und Kabelschuh für eine solche Klemmvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif de serrage pour plusieurs câbles court-circuiteurs de phase et un conducteur de mise à la terre et cosse pour un tel dispositif de serrage.

Publication

EP 0065113 A1 19821124 (DE)

Application

EP 82103310 A 19820420

Priority

- DE 8112365 U 19810425
- DE 8134221 U 19811124

Abstract (en)

For better sealing against damp of a clamping device for multi- phase short-circuiting cables (1, 2, 3) and an earthing cable (4), the cables are connected by cable shoes (5, 6, 7), attached to one another, a sleeve (17) of dielectric material, surrounding the connection of the cables, ending in the region of the cable shoe sleeves (9, 10, 11, 12). <IMAGE>

Abstract (de)

Zur besseren Abdichtung gegen Feuchtigkeit einer Klemmvorrichtung für mehrere Phasenkurzschließseile (1, 2, 3) und ein Erdungsseil (4) sind die Seile durch aneinander befestigte Kabelschuhe (5, 6, 7) verbunden, wobei eine die Verbindung der Seile umgebende Hülle (17) aus Isoliermaterial im Bereich der Kabelschuhhülsen (9, 10, 11, 12) endet.

IPC 1-7

H01R 4/70

IPC 8 full level

H01R 4/70 (2006.01); **H01R 4/64** (2006.01); **H01R 4/72** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 4/70 (2013.01); **H01R 4/64** (2013.01); **H01R 4/72** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 1092975 B 19601117 - DEHN & SOEHNE
- [A] US 3708611 A 19730102 - DINGER L
- [A] US 3633154 A 19720104 - GLANTZ HERSHY

Cited by

US5642780A; FR2966648A1; US5667008A; US5667009A; US5823256A; US5732771A; US5626190A; WO2022043372A1; WO9425726A1; US7189312B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0065113 A1 19821124

DOCDB simple family (application)

EP 82103310 A 19820420